

宏利可扣稅自願性供款

(宣傳單張捷徑)

感謝您考慮讓宏利在退休路上與您為伴，並透過宏利環球精選（強積金）計劃助您管理你的退休資產。宏利的強積金服務不單照顧您的在職需要，更為您放眼未來。

如您想知道有關**宏利可扣稅自願性供款**詳情，可掃描以下二維碼下載有關宣傳單張或於宏利網站 www.manulife.com.hk 查閱更多相關資料（請選按 **個人客戶** → **產品** → **強積金** → **表格及刊物**）。

如有任何疑問，請即聯絡您的宏利強積金中介人或致電宏利客戶服務熱線 (852)2108 1388。

宏利可扣稅自願性供款



(TVC-C)

Manulife Tax Deductible Voluntary Contributions

(Shortcut of the promotional leaflet)

Thank you for considering Manulife as your partner in managing your retirement assets through the Manulife Global Select (MPF) Scheme.


If you want to learn more about **Manulife Tax Deductible Voluntary Contributions**, simply scan below QR code to download the promotional leaflet. You can also visit Manulife website for details (Please select **Individual** → **Products** → **MPF** → **Forms and Publications**).

For inquiry, please contact your Manulife MPF Intermediary, or call Manulife customer service hotline on (852) 2108 1388.

Manulife Tax Deductible Voluntary Contributions



(TVC-E)

 響應環保，請盡量減少使用紙張
Save our environment by reducing paper consumption

由宏利人壽保險（國際）有限公司（於百慕達註冊成立之有限責任公司）刊發。
Issued by Manulife (International) Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability).